
Actualiteitsvraag 1 

 

 

Onderwerp: locatie kermis Obdam 

 

Mevrouw R. te Winkel-Pancras stelt namens de fractie CDA Koggenland de volgende vragen: 

 

 

Inleiding: 

 

Dat tijdens de Corona pandemie de kermis in Obdam verplaatst werd naar een andere plek in 

het dorp was begrijpelijk. In 2022 werd de kermis wederom op deze locatie gehouden, wat veel 

onvrede bij de Obdammers gaf. CDA Koggenland heeft het college verzocht om de kermis weer 

in het centrum van het dorp terug te brengen. Er zou een bewonerspeiling worden gehouden, 

die uiteindelijk pas in april 2023 is gehouden. In de tussentijd was de vergunning al verleend 

voor het veld buiten het dorp. 85 % van de inwoners heeft aangegeven de kermis in het 

centrum van het dorp te willen houden. De reactie van het college op de uitslag was dat het 

voor 2023 niet meer ging lukken om de kermis in het centrum te houden, en dat voor 2024 de 

uitslag wordt meegenomen. 

 

Vragen: 

 

1. Waarom is de bewonerspeiling pas zo laat ingezet?  

2. Had in de enquête niet gezet moeten worden dat de vergunning voor de plaats van de 

kermis voor dit jaar al vaststond, en dat de uitslag van de enquête dus op zijn vroegst vanaf 

2024 zou gelden?  

3. Begrijpt het college dat de inwoners van Obdam zich met deze enquête niet gehoord en 

niet serieus genomen voelen? 

4. Wil het college alsnog met de ondernemers van de kermis in gesprek gaan om de kermis op 

de gewenste locatie van de inwoners te houden?  

 

 


